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Цель книги — показать актуальность наследия Фридриха Ницше для XXI столетия, 
обозначить проблемное поле современного ницшеведения, выявить основные направления 
работы отечественных исследователей, а также роль Ницше в формировании современного 
интеллектуального контекста российской жизни. Все тексты, вошедшие в это издание, 
представляют собой академические статьи, созданные на основе публичных лекций, 
прочитанных их авторами в рамках совместного проекта Института философии  РАН и 
московской библиотеки им. Ф. М. Достоевского на открытой площадке в центре Москвы. 
Сборник иллюстрирован портретами философов, увлеченных своей работой, и их 
слушателей. Книга предназначена как для специалистов — историков философии, так и 
для широкого круга читателей и призвана способствовать избавлению от стереотипов 
в восприятии творчества Ницше как проповеди национал-социализма, шовинизма и 
насилия, сохраняющихся в отечественной культуре с 1930-х годов. 

Th e purpose of the book is to show the relevance of Friedrich Nietzsche’s legacy for the 21st 
century, to specify the problem area of contemporary Nietzsche studies, to identify the guidelines 
of the work of Russian scholars as well as to reveal Nietzsche’s role in creating the contemporary 
intellectual context of Russian life. All the texts included in this publication are research papers 
based on the public lectures which their authors delivered as an open discussion platform in the 
center of Moscow within the framework of the co-project of the Institute of Philosophy, RAS 
and Moscow library named aft er F. M. Dostoevsky. Th e collection of articles is illustrated by the 
portraits of the philosophers dedicated to their work and their audience. Th e book is intended both 
for specialists in history of philosophy and for the general public and is designed to help the reader 
get rid of the stereotypes of precepting Nietzsche’s work as the preaching of National Socialism, 
chauvinism, or violence, the stereotypes persisting in Russian culture since the 1930s.
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